

ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် တောင်အာရှနှင့် အရှေ့တောင်အာရှ ပညာရေး
ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ကူမင်းဖိုရမ် စီးရီးပရောဂျက်များမှ
အိပ်မက်များနှင့် မြစ်ချောင်းတောတောင်များကို
ပန်းထိုးယက်လုပ်ခြင်း—ယူနန် မင်ဇုတက္ကသိုလ် လန်ချန်း-မဲခေါင်
ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ် အလုပ်ရုံ
၂၀၂၃ခုနှစ် လန်ချန်း-မဲခေါင် ဆေးဆိုး၊ ရက်ကန်းနှင့်
ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုမြှင့်တင်ရေး
နီးနှောဖလှယ်ရေးသင်တန်း

ဝင်ခွင့်လမ်းညွှန်

၁။ ပရောဂျက်အကောင်အထည်ဖော်မှုနောက်ခံ

လန်ချန်း-မဲခေါင်မြစ်ဝှမ်းသည် ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု ယဉ်ကျေးမှု အရင်းအမြစ်များ ပေါကြွယ်ဝ၍ ဒေသတွင်း နိုင်ငံများ ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များ ကာကွယ်ရေး၊ တည်တံ့နိုင်ရေး၊ ဖလှယ်ရေးနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု အားကောင်းစေရန် အတွက် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၏အာရှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အထူးရန်ပုံငွေ၏ ပံ့ပိုး ကူညီမှုဖြင့် ယူနန် မင်ဇုတက္ကသိုလ်သည် “လန်ချန်း-မဲခေါင် ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ် အလုပ်ရုံ” ကို ပလက်ဖောင်း တစ်ခုအနေဖြင့် စတင်ခဲ့ပြီး မဲခေါင်မြစ်ဝှမ်းရှိ နိုင်ငံ ၆ နိုင်ငံအတွက် ၂၀၂၃ ခုနှစ် လန်ချန်း-မဲခေါင် ဆေးဆိုး၊ ရက်ကန်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့် ဆန်းသစ်တီထွင်မှုမြှင့်တင်ရေး နီးနှောဖလှယ်ရေး သင်တန်းကို ကျင်းပ သွားမည်ဖြစ်သည်။

ဤနီးနှောဖလှယ်ရေးသင်တန်းသည် "ပန်းထိုးခြင်း၊ ဆေးဆိုးခြင်းနှင့် ယက်လုပ်ခြင်း" လုပ်ငန်းစဉ် ဖြင့် စတင်ပြီး ကမ်းရိုးတန်း ၆ နိုင်ငံရှိ ပန်းထိုးခြင်း၊ ယက်လုပ်ခြင်း၊ ပုံနှိပ်ခြင်းနှင့်

ဆေးဆိုးခြင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုဖလှယ်ခြင်းဆိုင်ရာ တွေးခေါ်ပုံနှင့် ကျွမ်းကျင်မှုဆိုင်ရာ ဖလှယ်ခြင်းလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး လန်ချန်း-မဲခေါင် တိုင်းရင်းသား လူနည်းစုများ၏ ရိုးရာလက်မှုပစ္စည်းများကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ရန်နှင့် အမွေဆက်ခံရန် အတွက် ပလက်ဖောင်းတစ်ခု တည်ထောင်ကာ ဖလှယ်မှုပြတင်းပေါက် တစ်ခု ဖန်တီးခဲ့ သည်။ ဤပရောဂျက်ကို ယူနန်ပြည်နယ်ပညာရေးဦးစီးဌာနမှ "ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် တောင်အာရှနှင့် အရှေ့တောင်အာရှ ပညာရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု ကူမင်းဖိုရမ်" ၏ ပရောဂျက်စီးရီးများတွင် ထည့်သွင်းထားပါသည်။

၂။ တာဝန်ခံဆောင်ရွက်သည့်ဌာန

ယူနန် မင်ဇုတက္ကသိုလ်သည် တိုင်းရင်းသားပေါင်းစုံ အဆင့်မြင့် ကျွမ်းကျင်မှု လူရည်ချွန်များကို လေ့ကျင့်ပျိုးထောင်ပေးသော တက္ကသိုလ်ကြီးတစ်ခုဖြစ်သည်။ ပညာရေး ဝန်ကြီးဌာန၊ အမျိုးသား တိုင်းရင်းသားရေးရာကော်မတီနှင့် ယူနန်ပြည်နယ် ပြည်သူ့အစိုးရ တို့ ပူးပေါင်းဖွဲ့စည်းထားသော ပြည်နယ်၏အဓိကကျသော တက္ကသိုလ်တစ်ခု ဖြစ်သည်။ ကျောင်းကို ၁၉၅၁ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၁ ရက်နေ့တွင် တည်ထောင်ခဲ့ပြီး တရုတ် ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ၌ အစောဆုံး တည်ထောင်ခဲ့သော တိုင်းရင်းသား ကောလိပ်နှင့် တက္ကသိုလ်များထဲမှ တစ်ခုဖြစ်ပြီး ယနေ့အထိ နှစ်ပေါင်း ၇၂ နှစ်ကြာသော သမိုင်းကို ဖြတ်သန်းခဲ့သည်။ လက်ရှိကျောင်းတွင် ဘွဲ့ကြို၊ မာစတာ၊ ပါရဂူကျောင်းသားများနှင့် နိုင်ငံတကာကျောင်းသား များ စုစုပေါင်း ၃၄၀၀၀ ခန့်ရှိပြီး ဘာသာရပ်အမျိုးအစားစုံလင်သော၊ ထူးခြားသော ပညာရေးဆိုင်ရာလက္ခဏာများနှင့် ပြည့်စုံသော တက္ကသိုလ်ကြီးဖြစ်လာသည်။ ဒဿနိက ဗေဒ၊ စီးပွားရေး၊ ဥပဒေ၊ ပညာရေး၊ စာပေ၊ သမိုင်း၊ သိပ္ပံ၊ အင်ဂျင်နီယာ၊ စီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် အနုပညာအပါအဝင် ဘာသာရပ် ၁၀ ခု ပါဝင်ပြီး တိုင်းရင်းသားဗေဒ၊ လူမှုဗေဒ၊ တိုင်းရင်းသား ဘာသာစကားနှင့် စာပေ၊ အရှေ့တောင်အာရှနှင့် တောင်အာရှဘာသာစကား များနှင့် ယဉ်ကျေးမှုများ၏ အားသာချက်များနှင့် လက္ခဏာများကို ဖွဲ့စည်းထားသော ဝိဇ္ဇာနှင့် သိပ္ပံကို တန်းတူအလေးပေးကာ၊ များပြားသော ပညာရပ်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်သော ဘာသာရပ်မေဂျာပုံစံ ဖြစ်လာသည်။

ယူနန်မင်ဇုတက္ကသိုလ်သည် နိုင်ငံခြားပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် နှီးနှောဖလှယ်မှုများ ကို အာရုံစိုက်ပြီး နိုင်ငံနှင့် ယူနန်ပြည်နယ်အတွက် ပြင်ပကမ္ဘာကို ဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် အရေးကြီးသော ပြတင်းပေါက်တစ်ခုဖြစ်သည်။ တက္ကသိုလ်တည်ထောင်ချိန်မှစ၍ ဗြိတိန်ဘုရင်မကြီး Elizabeth II ၊ အမေရိကန် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဟောင်း ဒေါက်တာ Kissinger ၊ နော်ဝေ

ဘုရင် Harald V နှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံ သမ္မတ ဟိုချီမင်း အပါအဝင် နိုင်ငံနှင့် ဒေသပေါင်း ၈၀ ကျော်မှ အကြီးအကဲများ၊ နိုင်ငံရေးသမားများ၊ ကျွမ်းကျင် ပညာရှင်များ၊ ပညာရှင်များနှင့် နိုင်ငံတကာမှ မိတ်ဆွေပေါင်း တစ်သိန်းကျော်တို့သည် ယူနန်မင်ဇုတက္ကသိုလ်သို့ လာရောက် ခဲ့ကြပြီး ကောင်းမွန်သော ချီးမြှင့်မှုများပေးခဲ့ကြသည်။

၃။ နှီးနှောဖလှယ်ရေးသင်တန်းပုံစံနှင့် အကြောင်းအရာ

ဤပရောဂျက်ကို ၂၀၂၃ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလမှ နိုဝင်ဘာလအတွင်း ကျင်းပရန် စီစဉ်ထားပြီး သင်တန်းသည် ၁၀ ရက်ကြာမြင့်မည်ဖြစ်သည်။ သင်တန်း အချိန်ဇယား အပြည့်အစုံကို အောက်ပါအတိုင်း ယာယီသတ်မှတ်ထားပါသည်။

ပထမအဆင့်- ဝင်ခွင့်ရွေးချယ်မှု။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၁၀ ရက်နေ့မှ စက်တင်ဘာလ ၂၀ ရက်နေ့အထိ အသိပေးကြေညာခြင်း၊ ကျောင်းသားရွေးချယ်ခြင်းနှင့် ဖိတ်ကြားလွှာ ထုတ်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဒုတိယအဆင့်- ပဏာမပြင်ဆင်မှု။ ၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၂၀ ရက်နေ့မှ နိုဝင်ဘာလ ၁၀ ရက်နေ့အထိ သင်တန်းသားများသည် နိုင်ငံကူးလက်မှတ်နှင့် ဗီဇာ ကဲ့သို့သော ပြည်ဝင်ခွင့်လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆောင်ရွက်ပြီး နှီးနှောဖလှယ်ရေးသင်တန်းသို့ ဆွေးနွေးပြသရန်အတွက် လက်မှတ်ပညာဆိုင်ရာ လက်ရာတစ်ခုကို ပြင်ဆင်လာခဲ့ရပါမည်။ (ထိုလက်မှတ်ပညာဆိုင်ရာလက်ရာသည် အချောထည် သို့မဟုတ် တစ်ပိုင်းကုန်ချော လက်ရာဖြစ်နိုင်သည်။ သင်တန်းကာလအတွင်း ကျွမ်းကျင်သူများ၏ လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ပြီးပြည့်စုံအောင် ပြုပြင်မွမ်းမံသွားပါမည်။)

တတိယအဆင့်- ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၁ ရက်နေ့မှ နိုဝင်ဘာလ ၁၄ ရက်နေ့အထိ တရုတ်နိုင်ငံ ယူနန် ကူမင်း ယူနန်မင်ဇုတက္ကသိုလ်တွင် သင်တန်းဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပပြီး စုဝေးသင်ကြားပါမည်။ အဓိကသင်ခန်းစာများမှာ- "ကျေးလက်ယဉ်ကျေးမှု ပြန်လည် ဆန်းသစ်ရေးတွင် အမျိုးသားလက်မှုပညာများ ပေါင်းစည်းခြင်း"၊ "ချည်ဆိုးဆေး အနုပညာ လက်တွေ့လေ့ကျင့်ခြင်း အနုပညာလေ့လာမှု"၊ "ဒီဇိုင်းတွေးခေါ်မှုနှင့် ဆန်းသစ် တီထွင်မှု လက်တွေ့လေ့ကျင့်ခြင်း"၊ "အဝတ်အထည် လက်မှုအနုပညာလက်ရာများတွင် ယဉ်ကျေးမှု ကိုယ်စားပြုခြင်း"၊ "ဆေးဆိုးခြင်း၊ ယက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်း လက်မှုပညာများ၏

အမွေအနှစ်လက်ရာများ ပြပွဲနှင့် နှီးနှောဖလှယ်ပွဲ”၊ “ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်များ၏ အမြင်ဒီဇိုင်း” စသည်များ။

စတုတ္ထအဆင့်- ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၇ ရက်နေ့ အထိ ဝင်စန်း ကောလိပ်သို့ သွားရောက်ကာ ကျွမ်းကျင်ရင်းသား ပန်းထိုးခြင်း၊ ရီတိုင်းရင်းသား အထည်လက်မှုပညာနှင့် မြှောင်တိုင်းရင်းသား ပါတိတ်ဆေးဆိုး လက်မှု ပညာများကို လက်တွေ့လေ့ကျင့်ပြီး နှီးနှောဖလှယ်သွားပါမည်။

ပဉ္စမအဆင့်- ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၈ ရက်နေ့တွင် သင်တန်းသားများသည် သင်တန်း ဆရာများနှင့် ဆက်သွယ်ကာ ကျွမ်းကျင်သော လမ်းညွှန်မှုခံယူကာ နောက်ဆုံးတွင် ဆေးဆိုးခြင်း၊ ယက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ လက်မှုပညာတစ်ခုကို ပြီးမြောက်စေ ပါမည်။ အဆိုပါ လက်ရာများကို "လန်ချန်း-မဲခေါင် ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ် အလုပ်ရုံ" မှ စုဆောင်းသွားမည်ဖြစ်ပြီး စုဆောင်းမှုလက်မှတ်များကို ထုတ်ပေးသွားမည် ဖြစ်သည်။

ဆဋ္ဌမအဆင့်- ၂၀၂၃ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၉ ရက်နေ့တွင် တရုတ်နိုင်ငံ (ယူနန်) လွတ်လပ်သော ကုန်သွယ်မှုစမ်းသပ်ဇုန်၊ ကူမင်းဇုန် Shenli ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ဖန်တီးမှုပန်းခြံ တွင် ကျောင်းသားများ၏ လက်ရာပြပွဲကို ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ဆရာ၊ ဆရာမများအဖွဲ့

ဤပရောဂျက်သည် ယူနန် မင်ဇုတက္ကသိုလ် လန်ချန်း-မဲခေါင် အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာအသက်မွေးဝမ်းကျောင်းကောလိပ်၏ ပထမတန်းစား ဆရာ၊ ဆရာမများနှင့် သက်ကြားရေး အရင်းအမြစ်များကို မှီခိုအားထားထားပြီး သင်တန်းသားများအား အကောင်းဆုံးသင်တန်းအတွေ့အကြုံများ ယူဆောင်လာပေးစေရန်အတွက် တရုတ်နိုင်ငံ၏ အမျိုးသားအဆင့် ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်ဆက်ခံသူ၊ ချင်းဟွာတက္ကသိုလ် အနုပညာကောလိပ်၊ တုံးဟွာတက္ကသိုလ်၊ ယူနန်အနုပညာတက္ကသိုလ်၊ ဝင်စန်း တက္ကသိုလ်၊ ကွမ်ရှီးအနုပညာတက္ကသိုလ်စသည့် သင်ကြားရေး ကျော်ကြားသော ဆရာများနှင့် လက်မှု အနုပညာပညာရှင်များကို စုစည်းထားပါသည်။

၅။ အဆင့်အကဲဖြတ်ခြင်းအတွက် အသေးစိတ်စည်းမျဉ်းများ

အဆင့်အကဲဖြတ်မှုသည် အဓိကအားဖြင့် သင်တန်းသားများ၏ သင်တန်းပြီးဆုံးမှု အပေါ် အဓိက အခြေခံသည်။ တိကျသောစံနှုန်းများ (ရာခိုင်နှုန်းဖြင့်တွက်ချက်သည်)-

တက်ရောက်မှု - ၂၀%၊ ဖန်တီးမှု (ပုံကြမ်းများ၊ အစီအစဉ်များ၊ ပြပွဲများ စသဖြင့်) သည် ၃၀%၊ နောက်ဆုံးဖန်တီးမှုပြီးမြောက်ခြင်း - ၃၀% ၊ ပြပွဲများတွင် ပါဝင်မှု - ၂၀% ရှိသည်။ အကဲဖြတ်ခြင်းနှင့် စာမေးပွဲအောင်မြင်ပြီးနောက်၊ ယူနန် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးများအတွက် မှ ထုတ်ပေးသော "ပြီးဆုံးကြောင်းလက်မှတ်" ကို ရရှိနိုင်ပါသည်။

၆။ ကျောင်းသားဝင်ခွင့်ရွေးချယ်ခြင်း

ဤပရောဂျက်သည် ကမ္ဘောဒီးယား၊ လာအို၊ မြန်မာ၊ ထိုင်းနှင့် ဗီယက်နမ်နိုင်ငံတို့မှ ကျောင်းသားများကို ခေါ်ယူရန်အတွက် ပွင့်လင်းမြင်သာမှု၊ တရားမျှတမှုနှင့် သမာသမတ် ကျမှုတို့ကို လိုက်နာဆောင်ရွက်ပြီး တစ်ဦးချင်းလျှောက်လွှာ၊ ကျွမ်းကျင်ပညာရှင် စိစစ်သုံးသပ်ချက်နှင့် ရွေးချယ်သည့်နည်းလမ်းများဖြင့် အခြေခံရွေးချယ်မှုပြီး နောက်ဆုံး တွင် သင်တန်းသား အယောက် ၂၀ ကို ခေါ်ယူပါမည်။ ရွေးချယ်ခံရသော သင်တန်းသားများ သည် ဆေးဆိုးခြင်း၊ ယက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်သည့် လက်သမား သို့မဟုတ် ဆေးဆိုးခြင်း၊ ယက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ သုတေသနပြု ခြင်းများတွင် အောင်မြင်မှုအချို့ကို ရရှိခဲ့သည့် လူငယ်နှင့် လူလတ်ပိုင်း အနုပညာ ထူးချွန်သူများဖြစ်ကြပြီး ၎င်းတို့၏ အသက်မှာ ၅၅ နှစ်ထက် မပိုရပါ။ ဆိုးဆေး၊ ရက်ကန်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ငန်းများတွင် ထိပ်တန်းလက်မှုပညာအဆင့်ရှိသူကို ဦးစားပေးမည် ဖြစ်ပြီး သင်တန်းပြီးသည်နှင့် မိမိနိုင်ငံ၏လုပ်ငန်းခွင်ရှိ အငယ်တန်း လက်တွေ့ကျွမ်းကျင်သူ များကိုပင် နီးနှောဖလှယ်ပြီး ကျွမ်းကျင်စွာ သင်ကြားပေး နိုင်သူများကို ဦးစားပေးမည်ဖြစ်ပြီး အမျိုးသမီးများကို ဦးစားပေးမည်ဖြစ်သည်။ (အခြေခံရောဂါများ ခံစားနေရပါက သင်တန်းတွင် ပါဝင်နိုင်သည်ရှိမရှိ ဆုံးဖြတ်ရန် စီစဉ်သူနှင့် ကြိုတင်ဆက်သွယ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။)

၇။ သင်တန်းကြေး

ဤပရောဂျက်ကို ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ အာရှပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး အထူး ရန်ပုံငွေ၊ ဆဋ္ဌမအကြိမ်မြောက် တောင်အာရှနှင့် အရှေ့တောင်အာရှဆိုင်ရာ ပညာရေး ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှု ကူမင်းဖိုရမ်နှင့် ဝင်စန်း တက္ကသိုလ်၏ ကိုယ်တိုင်ရှာဖွေသော ရန်ပုံငွေတို့မှ ပံ့ပိုးပေးပါသည်။ သင်တန်းသားများ၏ သင်တန်းကာလအတွင်း အသွားအပြန် သယ်ယူ ပို့ဆောင်ရေးစရိတ်၊ သင်တန်းကာလအတွင်း တည်းခိုစားသောက်စရိတ်နှင့် သင်ယူ လေ့လာရေးစရိတ်များ အသီးသီးကို ပရောဂျက်မှ ကျခံမည်ဖြစ်သည်။ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ကြေးနှင့် ဗီဇာကြေးများကို သင်တန်းသားမှ ကျခံရမည်။

၈။ လျှောက်လွှာတင်ရန် နည်းလမ်းများ

(က) မှတ်ပုံတင်ရန် ရည်ရွယ်ထားသည့် ကျောင်းသားများသည် မှတ်ပုံတင်ပုံစံကို ဖြည့်သွင်းပြီး ၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၂၀ ရက်နေ့ မတိုင်မီ မှတ်ပုံတင်ပုံစံနှင့် မိမိမူပိုင် လက်ရာဓာတ်ပုံကို အီးမေးလ်လိပ်စာ ynmdlmxy@ymu.edu.cn သို့ ပေးပို့ရပါ မည်။ မှတ်ချက်- အီလက်ထရွန်းနစ်ပုံစံဖြင့် မှတ်ပုံတင်ဖောင်တွင် ဖြည့်စွက်ရန် အကြံပြု ထားသည်။ လက်ဖြင့်ရေးသားမည်ဆိုပါက၊ လက်ရေးလက်သားသည် ရှင်းလင်း ကြောင်း သေချာစေရ ပါမည်။

(ခ) သင်တန်းသားများသည် သင်တန်းမစမီ ပရောဂျက်ရလဒ်များ စုဆောင်းခြင်းနှင့် ခင်းကျင်းပြသပြင်ဆင်မှုများအဖြစ် ဆေးဆိုးခြင်း၊ ယက်လုပ်ခြင်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ လက်မှုပစ္စည်းများနှင့် သက်ဆိုင်သည့် အချောထည် သို့မဟုတ် တစ်ပိုင်း ကုန်ချောပစ္စည်း များကို ပြင်ဆင်ထားရန် လိုအပ်ပါသည်။

(ဂ) မှတ်ပုံတင်ရန် စုံစမ်းမေးမြန်းလိုပါက ynmdlmxy@ymu.edu.cn မှတစ်ဆင့် ဖြစ်မြောက်ရေး ကော်မတီထံ ဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။

(ဃ) အသေးစိတ် စုံစမ်းမေးမြန်းရန်

<http://ynat.ynni.edu.cn/web/74817/showartical?ArticalId=98ccf065-3996-47e7-a1e1-c68d496c8e50> တွင်သက်ဆိုင်ရာ လျှောက်လွှာတင်ပုံစံကို ဒေါင်းလုဒ်ဆွဲနိုင် သည်။

ယူနန် မင်ဇုတက္ကသိုလ် လန်ချန်း-မဲခေါင် ဒြပ်မဲ့ယဉ်ကျေးမှု အမွေအနှစ်
 အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲ ၊ ၂၀၂၃ခုနှစ် လန်ချန်း-မဲခေါင် ဆေးဆိုး၊
 ရက်ကန်းနှင့် ပန်းထိုးခြင်းဆိုင်ရာ ကျွမ်းကျင်မှုနှင့်
 ဆန်းသစ်တီထွင်မှုဖြင့်တင်ရေး နှီးနှောဖလှယ်ရေးသင်တန်း
 လျှောက်လွှာတင်ပုံစံ

အမည်		ကျား/မ		မွေးသက္ကရာဇ်		ဓာတ်ပုံ
အမြင့်ဆုံး ပညာအရည်အချင်း		မေဂျာ		အလုပ်အကိုင်		
ပတ်စ်ပို့နံပါတ်				အီးမေးလ်		
ရုံးဌာန/ကျောင်း တက္ကသိုလ်				ဖုန်းနံပါတ်		
ကျွမ်းကျင်သော လက်မှုပညာ						
ပါဝင်ခဲ့သော ယဉ်ကျေးမှုနှင့် အနုပညာဆိုင်ရာ အတွေ့အကြုံများ						
နိုင်ငံခြားဘာသာ စကားအဆင့် ဖော်ပြချက်	အင်္ဂလိပ် <input type="checkbox"/> ထူးချွန်သည် <input type="checkbox"/> ကျွမ်းကျင်သည် <input type="checkbox"/> အခြေခံအဆင့် <input type="checkbox"/> သုညအခြေခံ တရုတ် <input type="checkbox"/> ထူးချွန်သည် <input type="checkbox"/> ကျွမ်းကျင်သည် <input type="checkbox"/> သုညအခြေခံ အခြားဘာသာစကားများ _____ <input type="checkbox"/> ထူးချွန်သည် <input type="checkbox"/> ကျွမ်းကျင်သည် <input type="checkbox"/> အခြေခံအဆင့် <input type="checkbox"/> သုညအခြေခံ					
မိတ်ဆက် ထောက်ခံပေး ဌာန၏ထောက်ခံချက်						
လက်မှတ်				ရက်စွဲ		